



15TH FINA WORLD
MASTERS CHAMPIONSHIPS
JULY 27TH TO AUGUST 10TH

15^E CHAMPIONNATS DU MONDE
FINA DES MAÎTRES
DU 27 JUILLET AU 10 AOÛT

Hello,



The Organization Committee from the 15th FINA World Masters Championships is pleased to announce that the **registration for individual events is now open**.

By following the link below, you will be able to obtain information about the registration process. The minimum requirements to complete the process are:

1. A valid and active **e-mail**;
2. Your passport-sized digital **photography** (formats accepted: JPG/JPEG, GIF and PNG only);
3. For athletes, coaches, support staff and accompanying persons, a valid **international credit card** is required (MasterCard or Visa only) for the registration fee payment (it is the **ONLY** method of payment accepted).

The deadline for registration is **1st June 2014** for individual events.

We are also pleased to inform you that, for the first time in FINA World Masters Championships history, you will be able to **manage your registration account**. Once you have completed the process, you will receive a password which allows you to access your information at any time. You will be able to make corrections, additions and – of course – register to compete in another sport!



15TH FINA WORLD
MASTERS CHAMPIONSHIPS
JULY 27TH TO AUGUST 10TH

15^E CHAMPIONNATS DU MONDE
FINA DES MAÎTRES
DU 27 JUILLET AU 10 AOÛT

Bonjour,



Le Comité d'Organisation des 15èmes Championnats du Monde des Maîtres FINA a le plaisir de vous annoncer que **l'enregistrement pour les courses individuelles est ouvert**.

En suivant le lien ci-dessous, vous pourrez obtenir les informations à propos du processus d'enregistrement. Les prérequis minimaux pour remplir les conditions sont :

1. Une adresse valide et active de **courriel**
2. Une **photo d'identité** numérisée aux tailles de celle de votre passeport (les formats acceptés : JPG/JPEG, GIF et PNG seulement)
3. Pour les nageurs, entraîneurs, accompagnateurs et supporters, une **carte de crédit internationale** est exigée (MasterCard ou Visa seulement) pour le paiement des engagements (c'est le **SEUL** moyen de paiement acceptée)

La date de limite des inscriptions est fixée au **01/06/2014**, pour les courses individuelles.

Nous avons également le plaisir de vous informer que, pour la première fois dans l'histoire des Championnats du Monde des Maîtres FINA, vous pourrez vous-même **gérer votre compte** d'enregistrement. Une fois que vous aurez été au bout du processus, vous recevrez un mot de passe qui vous permet d'avoir accès à vos informations à tout moment. Vous pourrez y apporter des corrections, ajouter des compléments et – bien-sûr – s'inscrire pour rivaliser dans un autre sport !

If you require an official **invitation letter** to apply for a Canadian Visa, we have good news for you: after completing all registration steps, the letter will be available automatically for you to print!

We are presently working hard to finish the translation of the registration pages in French. Furthermore, a Spanish version will be available shortly.

We would like to remind you that, if you need an invitation letter to obtain visas for **family members** and/or **friends**, or, if you want to take advantage of our great offer of free ground transportation during the competition, please make sure to fill out the registration form for each individual, in order to obtain that person's accreditation card.

All fees can be viewed at:

<https://finamasters2014.org/registration-and-entry-fees/>

To register now:

<https://finamasters2014.org/registration/>

If you need support during your registration, it will be a pleasure to assist you. You may use the e-mail support@finamasters2014.org to communicate with our technical support team.

See you soon on pool deck!

Take it Higher, MASTER the Water!

Pierre Cloutier

CEO Montréal 2014

<https://finamasters2014.org>

Si vous avez besoin d'une **lettre officielle d'invitation** pour obtenir un visa canadien, nous avons une bonne nouvelle pour vous : après avoir complété chaque étape de l'inscription, la lettre sera disponible automatiquement pour vous, prête à imprimer.

Nous travaillons actuellement pour finir la traduction des pages d'inscription en français. En outre, une version espagnole sera disponible sous peu.

Nous vous rappelons que, si vous avez besoin d'une lettre d'invitation pour demander des visas pour les **membres de votre famille** et/ou **amis**, ou si vous voulez bénéficier de la gratuité des transports terrestres pendant la compétition, il est demandé de remplir l'inscription pour chaque personne, dans le but d'obtenir la carte d'accréditation.

Tous les tarifs sont en ligne ici :

<https://finamasters2014.org/registration-and-entry-fees/>

Pour s'enregistrer maintenant :

<https://finamasters2014.org/registration/>

Si vous avez besoin d'aide pour votre inscription, c'est avec plaisir que nous vous assisterons. Vous pouvez nous contacter via le courriel support@finamasters2014.org pour solliciter notre équipe technique.

A bientôt de se voir au bord du bassin,

Allez plus haut, MAÎTRE-isez l'Eau !

Pierre Cloutier

CEO Montréal 2014

<https://finamasters2014.org>